
Protokół Nr 303
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 sierpnia 2023 r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 830. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Grzegorz Piec, witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Edyta Drążkiewicz

• Sekretarz Powiatu - Zbigniew Sadorski

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie:

a) upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich

do reprezentowania Powiatu Koneckiego w zakresie remontów dróg
realizowanych na drogach powiatowych w ramach "Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg".
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.
c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na
2023 rok.

3. Rozpatrzenie pism Urzędu Miejskiego w Stąporkowie w sprawie:
a) wykonania drogi powiatowej w Świerczowie,

b) dot. deklaracji współfinansowania przebudowy/remontu drogi
powiatowej w m. Piasek.

4. Przyjęcie projektu Strategii Rozwoju Powiatu Koneckiego do roku 2032.
5. Sprawy różne.

a) pismo PCPR w sprawie zaleceń ujętych w protokole kontroli rocznej.
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Ad. 2.
a) S. Mościński, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich 

przedstawił szczegółowo uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora
Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do reprezentowania Powiatu
Koneckiego w zakresie remontów dróg realizowanych na drogach
powiatowych w ramach "Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg".

Zarządjednogłośniepodjął uchwałę nr 144/2023 w przedmiotowej sprawie.

b) E.Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - przedstawiła szczegółowo uchwałę

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

Zarządjednogłośnie podjął uchwałę nr 145/2023 w przedmiotowej sprawie.

c) E.Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - przedstawiła szczegółowo uchwałę

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego
rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na
2023 rok

Zarządjednogłośnie podjął uchwałę nr 146/2023 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 3.
a) S. Mościński, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich 

przedstawił pismo Urzędu Miejskiego w Stąporkowie w sprawie
wykonania drogi powiatowej w Świerczowie. Poinformował, że umowa z
Wojewodą Świętokrzyskim jest już podpisana i do końca listopada 2023r.
ma być realizacja zadania.

Zarząd zobowiązał Pana Dyrektora ZDP Końskie do przygotowania odpowiedzi
w tej sprawie.

b) S. Mościński, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich 
przedstawił pismo Urzędu Miejskiego wStąporkowie dot. deklaracji
współfinansowania przebudowy/remontu drogi powiatowej w m. Piasek.

G. Piec, Przewodniczący Zarządu - poinformował, iż Zarządowi zależy na
szybkim wykonaniu drogi dla mieszkańców m. Piasek, jednak czeka na
odpowiedź Gminy Stąporków w tej sprawie.
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E. Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - potwierdziła, że Powiat wysłał w czerwcu
pismo i uchwały do Gminy Stąporków. Obecnie czekamy na podpisanie umowy
i przekazanie I transzy dofinansowania ze strony Gminy Stąporków.

Zarząd zobowiązałPana Dyrektora ZDP Końskie do przygotowania odpowiedzi
w tej sprawie.

Ad. 4.
Sebastian Milner - przedstawiciel firmy przygotowującej l opracowującej

materiały do Strategii szczegółowo przedstawił ww. opracowanie.

E. Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - wskazała nieprawidłowości w opracowaniu
Strategii w zapisach dot. pkt. 2.2 rozwój usług zdrowotnych, pkt. 4.3 wsparcie
przedsiębiorczości i innowacyjności oraz turystyki.

Zarząd zobowiązał Pana Sebastiana Milnera oraz M Wikierę, Naczelnika
Wydziału Promocji i Kultury do naniesienia poprawek w dokumentacji.

Ad. 5.
B.Panek, Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych l Mienia
Powiatu - omówiła pismo PCPR Końskie.

G. Piec, Przewodniczący Zarządu - zapytał o konieczność remontu budynku.

Pani Naczelnik odpowiedziała,że jest to wewnętrzna prośba dyrektora placówki
po konsultacji z projektantem budowlanym.

G. Piec, Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że jeżeli będą środki finansowe
z jakiegoś programu na ten cel, to wtedy będzie podjęta decyzja o remoncie.

Zarząd zobowiązał Panią B. Panek do przygotowania odpowiedzi w tej sprawie.

Ad. 5.
J Staciwa, Członek Zarządu - zapytał Dyrektora ZDP w Końskich o możliwość

remontu odcinka 370 metrów drogi m. Jakimowice, gdzie Burmistrz MiG
Radoszyce deklarował wspófinansowanie w kwocie 500 tyś. zł.

E. Drqźkiewicz, Skarbnik Powiatu - zawnioskowała o ponowne rozpatrzenie
sprawy po rozstrzygnięciu prowadzonych postępowań przetargowych na
zaplanowane do realizacji zadania drogowe.
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Zarządpozytywnie odniósł się do wykonania wnioskowanej inwestycji drogowej,
jednak ostateczną decyzję w przedmiotowej sprawie postanowił podjąć po
uzyskaniu informacji o rozstrzygnięciach przetargów.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 930 zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

Protokołowała: Aleksandra Przybylska
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